

# ANNOUNCEMENTS

## Fo Guang Shan ABCS Fremont

(Updated June 15, 2020)

As the shelter-in-place order enter a different phase, ABCS Fremont requires all visitors to adhere to the following rules for the safety of the public:

1. **Opening hours:**
  - June 21 and June 28 (Sunday) 10:00am - 3:00pm
  - Starting from July: Tuesday to Sunday 10:00am - 3:00pm
2. Upon entering, please wear a face mask, take your body temperature, sanitize your hands and sign in with your name, contact info, and entry/exit time.
3. If you're unwell, please stay home or seek for medical assistance for the sake of your health and other's.
4. The main shrine will be the only venue opened to the public for prayers. Please observe 6-feet of social distance between individuals. Only 10 people are allowed enter the shrine at a time, with a maximum 30-min visit limit. All other venues of the temple will be closed to the public.
5. All classes and weekly Services will continue to be held online.

Please refrain from attending large gatherings during this pandemic. Let us all practice the three acts of goodness daily, recite the Heart Sutra diligently, and dedicate the merits to this pandemic, wishing that it will end soon.

We hope everyone stays safe and healthy and filled with auspiciousness.

Sincerely,  
Fo Guang Shan ABCS Fremont

# 佛光山佛立門文教中心

## 公告

6/15/2020

配合政府公告，宗教場所可於 6/15 後局部開放；為顧及大眾的健康，敬請進入佛立門文教中心禮佛的信眾及香客配合以下幾項事宜。

1. 寺院開放時間：

- 六月份：6/21（日）、6/28（日）10：00AM – 3：00PM
- 七月份起每週二至週日 10：00AM – 3：00PM

2. 進入寺院，請全程配戴口罩、雙手消毒、量體溫及登記姓名、電話、進出時間。

3. 如您感覺身體不適者，請回家或就醫。保護自己也保護他人安全。

4. 道場目前只開放大殿供大眾禮佛，室內空間人數限制 10 人以內，停留時間以不超過 30 分鐘為限。其餘空間暫不對外開放，也請勿自行闖入。

5. 相關社教課程這學期全程將採用線上授課。

6. 假日共修目前依然採用網路線上修持。

雖然政府已局部解除「留守室內」指令，但請各為護法信徒疫情期間暫時勿前往人群集中處，也請大家發揮同體共生之精神，日行三好，精進持誦《般若心經》，回向疫情早日遠離。

祝福大家 平安吉祥

佛光山佛立門文教中心 謹啟